
               
 

El dia 3 de desembre és el Dia Internacional de  

les Persones amb Discapacitat 2021 

 

El manifest del Consell Municipal de  

la Discapacitat de Tarragona.  

 
Un manifest és un text per a compartir unes idees  

 

Fem aquesta declaració per què? 

 

El conjunt d’entitats socials de Tarragona reclama  

 que la discapacitat es tingui en compte 

en tots els àmbits de la nostra societat 

 

Aquest any ens Re-UNIM de nou  

volem recordar les persones que han mort  

durant la pandèmia del COVID-19, i que encara continua entre nosaltres  

 

Volem agrair a totes les famílies  i professionals  

que han fet un esforç molt gran per atendre  

les persones amb necessitats de suport. 

 

El Consell Municipal de la  Discapacitat de Tarragona manifesta 

que vol treballar junts amb les administracions i entitats per 

aconseguir: 

 

1. Que es garanteix una ciutat accessible  

que no deixi fora ningú 

Ens cal un pla d’accessibilitat  reculli aquest reptes 

 

 

COVID 19: Nom del 

virus que ens ha fet 

quedar-nos a casa 



2. Demanem més places en llars residències i pisos  

on puguem desenvolupar la nostra autonomia personal 

amb ajut d’assistents personals 

 

 

3. L’any 2022  el Consell Municipal de la Discapacitat  

construirà entre tots i totes  el Pla Local de Capacitats 

Diverses  

 

 

4. Les persones amb diversitat funcional  

necessiten l’oportunitat de treballar perquè estan preparades  

 

5.  A Tarragona li demanem  

més suport, més comprensió i més diners 

 per treballar contra la discriminació 

 

6. Tenim unes associacions implicades i engrescades 

Demanem a l’Ajuntament que ens ajudi per  

fer de TARRAGONA una ciutat universal 

una ciutat GEGANTA 

 

 

I ho podem aconseguir perquè RE-UNITS SOM GEGANTS, REU-UNIDES SOM GEGANTES!!! 
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